Le 15 du mois suivant, M. le Secrétaire Civil transmit à M. Turgeon l'extrait qui va suivre des Minutes du Conseil Exécutif.

(a) " Extrait des Minutes du Conseil Exécutif, du 18 septembre 1832.

"Son Excellence a appelé l'attention du Bureau sur la pétition de M. Jones, datée du 30 juillet dernier, ainsi que sur une lettre du 6 septembre, au sujet d'une empiétation, qu'il prétend avoir été faite par M. David Burnet, sur le lit de la Rivière St. Charles, en y construisant un quai, et le Bureau ayant considéré ces documents ainsi que les contre-représentations de M. Burnèt, de M. Bell et du Séminaire sur le même sujet, et le plan soumis pour servir d'explication ainsi que les rapports de l'Arpenteur Général et de l'Inspecteur Général des Domaines du Roi, et de la maison de Trinité, a donné là-dessus son avis; et il a été en conséquence ordonné par Son Excellence.

" Qu'il

that

(a) Extract from the Minutes of Council, dated 18th September 1832.

His Excellency called the attention of the Board to the Pétition of Mr. Jones of 30th July last, together with a letter dated 6th September; respecting an alledged encroachment by Mr. David Burnet upon the bed of the River St. Charles by building a wharf thereon, and tke Board having considered the same together with the counter representations of Mr. Burnet, Mr. Bell and the Seminary on the same subject, and the plans submitted in elugidation of it and the reports of the Surveyor General and the Inspector General of the King's Domain, and of the Trinity House and it was accordingly ordered by His Excellency:

That a survey and bornage be made in the manner suggested by the Inspector General of the King's Domain in his report of the 4th September 1832, to determine the respective rights of Crown and of the Proprietors of property, adjoining the line of low water mark of the River St. Charles on the south side thereof,

niè
du
ner
tair
la l
que
la (
tio)
l'Ir
dit
et
qu'

ord

p o

ser

Cola

Cr La the in and ins

tha